
  

  

 

    

 

 

SKOLEBESTYRELSEN – skoleåret 2024/2025-1 

Tid: Mandag den 12. august kl. 18.00 – 20.30 

Sted: Lokale 33 på 1. sal  

  

Fraværende:  Anya  

Ordstyrer:   

 

  

Referat 
Referatet godkendes løbende under mødet - efter hvert punkt. 

B=Beslutning, D=Drøftelse, H=Høring, O=Orientering, T=Tilsyn 
 

 

1. 

 

Godkendelse af dagsorden (5 min.) 
Velkommen til den nye bestyrelse  

 
Punkt 3. budget får et underpunkt vedr. punkter til lille dialogmøde med politikerne. 

 

Beslutning 
Dagsorden er godkendt 

 

 
2. 

 

 
Årets  SB-møder kl. 18.00-20.30 i lokale 33 på 1.sal, B , 10 min 

Mandag d. 12.08 
Onsdag d. 18.09 

Mandag d. 04.11 
Tirsdag d. 10.12 

Onsdag d. 15.01 

Onsdag d. 26.02 
Torsdag d. 03.04 

Mandag d. 16.06 
 

Beslutning: 

Godkendt 
 

 
3. 

 

 
Budget 25 – høringssvar, D-B, 45 min 

• Bilag vedr. budget 24 

• Kort info vedr. bilag 

• Arbejdsgruppe 

• Input til punkter med lille dialogmøde med politikerne 

 

Skolebestyrelsen drøftede, hvor stort behovet er for mere IT. Medarbejderne udtrykker behov for 
bøger og lærematerialer til børnene. Skolens klassesæt af computere er meget udslidte. 

 
Har Stevns kommune fået penge fra staten, til at sikre flere børn får 02 i dansk og matematik? I 

forbindelse med ny aftale på skoleområdet er det fra centralt hold besluttet, at pengene går til læ-

remidler i CFU, som er et fælles bibliotek for lærebøger for hele regionen. 
 

At lærerne underviser 25 lektioner om ugen har betydning for, at skolen har uddannede lærere, 
der søger vores skole. Det er attraktivt. 

 



  

  
    

”Øvrig undervisning” er der, hvor skolen kan forebygge i dagligdagen og hjælpe børn tidligt. Det 
bliver svært at undvære. 

 

Supplerende undervisning bruges til de børn, der har det svært. Det vil være svært, hvis der bliver 
sparet på det område, og det vil ramme de mest sårbare elever. 

Supplerende undervisning giver noget positivt for hele klassen, det enkelte barn og medarbej-
derne. 

 

Der er i spareforslagene forslag om nedsættelse af indkøb af materialer til skolen. Skolen oplever 
allerede nu, at vi skal bruge vende hver krone. Det er svært at lave en spændende og varierende 

skoledag uden økonomi til at understøtte det. 
 

Når der skrives høringssvar, så kigger vi på ”kan-opgaver og ikke skal-opgaver”. 
 

Skolens Med-udvalg forventes også at skrive et høringssvar. 

 
 

Forslag til punkter til BUF-mødet – lille dialogmøde med BUL 
Frihedsgraderne i folkeskolen på Stevns, hvad vil de? Lad os komme med nogle gode idéer til at 

benytte frihedsgraderne. 

 
De penge, som kommunen har fået ekstra, hvor er de penge henne? (Pengene til læringsmidler). 

 
Børnesynet i Stevns kommune, hvordan er det? Det gode børneliv. Det ligger i god tråd ”Sammen 

med børnene”. 
 

Beslutning: 

Der nedsættes et udvalg til at skrive høringssvar bestående af: Sidsel, Finn og Zena. 
Vores høringssvar skal være færdigt internt tirsdag d. 20. august. Man kan kommentere til fredag 

d. 23. august, og det sendes søndag den 25. august. 
 

Der er tre punkter til BUF-mødet: 

Frihedsgraderne. 
Børnesynet i Stevns kommune. 

Økonomi og de ekstra tildelte penge fra KL, hvor er de brugt henne? 
 

 

 Pause – 5 min. 

 

4. 

 

 

Forældremøder – oplæg fra bestyrelsen, D-B, 45 min. 

Præsentation af arbejdsgruppens oplæg 
Fordeling af forældremøder 

 
Skolebestyrelsesmedlemmerne deltager på forældremøderne med et oplæg. 

Der var nedsat en arbejdsgruppe, der har lavet et oplæg med følgende indhold: 

 
Præsentation af sig selv 

Gennemgå formandens beretning 
Samarbejde mellem skole og hjem. 

Der er afsat 10-15 min. på forældremødet. 
 



  

  
    

 
Beslutning: 

Oplægget er besluttet 

Forældremøderne er fordelt mellem bestyrelsesmedlemmerne. Se bilag. 
 

 

5. 
 

 

Årshjul i skolebestyrelsen, drøftelse og beslutning, 30 min 

• Bilag med nuværende struktur for tilsyn med principper 

• Fortsættelse af samme model eller anden model? 
 

Det nuværende årshjul repræsenterer alle skolens principper således, at vi igennem 2 år, når at 
revidere alle skolens principper. 

 
Skolebestyrelsen skal være mere præcise i, hvilken viden de vil have inden skolen og ledelsen 

kommer med tilbagemelding. 

Skolebestyrelsen ønsker at vide, hvor viden fra praksis er indhentet.  
Der kan med fordel inviteres medarbejdere med til at drøfte praksis. 

 
Beslutning 

Årshjulet er besluttet 

 

 

7. 

 

Orientering fra ledelsen, info, 10 min. 

• Skolestart af 24/25 
 

I forberedelsesugen arbejdede vi med teamsamarbejdet og kriseberedskab. Det er en forberedel-

sesuge, hvor vi gør klar til at modtage alle børnene. 
Det var dejligt at mærke livet på skolen igen på børnenes første skoledag. Tirsdag starter 0. år-

gang. Det gør vi for at give 1. årgangsbørn en tryghed ved, at deres tidligere børnehaveklassele-
der kan hjælpe med opstarten mandag. 

 

Mobilpolitikken træder i kraft i dag. Mobil-skabene var ikke klar, som ellers lovet. Men de er nu 
kommet på skolen og bliver sat op hurtigst muligt. 

 
Skolen er i gang med at forberede spillecaféen i kantinen, det skal være et nyt tilbud i pauserne. 

 
 

 

7.  

 

Evt. 
 

Der spørges til, hvorfor kristendomsundervisning ikke hedder Religion? Det er besluttet på Christi-

ansborg, Zena tager det med til skole og samfund for at høre, om det kan indtænkes at ændre 
det. 

 

 

Punkter til næste møde/fremtidige møder 

Folder med til skolebestyrelsen vedr. PULS-aktiviteterne 

Pauserne i skoletiden 

Kontaktinformationer på hjemmeside.  

Trivselsarbejde på tværs af skolebestyrelserne, ønske om fremtidigt arbejde. 

Modtagelsen af mobilpolitik 



  

  
    

Drøftelse af, om referatet skal sendes i aula til alle forældre. 

Drøftelse af at være en proaktiv skolebestyrelse 

 

Vi tilstræber at tage et fællesbillede på næste møde. 

 

Planlagte møder i dette skoleår:  

SB-møder kl. 18.00-20.30 i lokale 33 på 1.sal. 

Mandag d. 12.08 
Onsdag d. 18.09 

Mandag d. 04.11 
Tirsdag d. 10.12 

Onsdag d. 15.01 
Onsdag d. 26.02 

Torsdag d. 03.04 

Mandag d. 16.06 

 


